
 

Protokoll fört vid styrelsemöte vuxenskolans lokaler i Borås 230211 

 

Närvarande: Tina Yngvesson, Stefan Hjertén, Kicki Arntsberg Henrysson, Steen-Åke Larsson, 

Bengt Andersson, Hans Johansson, Claes Bergqvist, Månika Sager, Torsten Stanko 

Frånvarande:  Thomas Örn Karlsson, Margareta Bjälkemo 

 

1. Tina öppnar mötet och hälsar alla välkomna 

2. Bengt valdes till justerare 

3. Dagordningen godkändes av styrelsen 

4. Förra mötets protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

5. Ekonomi. Underlaget har Stefan skickat ut innan mötet till alla i styrelsen. Stefan går 

igenom underlaget som godkänns och läggs till handlingarna. Alla ekonomiska 

sammanräkningar är klara inför årsmötet för beslut. Och underlaget kommer att 

lämnas till revisorerna. 

6.  Planering för årsmötet.  Vi bestämde att Kicki o Tina ska åka till Rydal och ordna med 

detaljerna inför Årsmötet 16 mars. Vi kommer att bjuda in till årsmöte och middag 

på Rydals Herrgård. 

7. Aktivitetsbidrag till våra grupper. Kriterier: Tina har mailat ut kriterierna till alla i 

styrelsen för genomgång och efter ändring av loggan kommer Steen-Åke lägga ut det 

på hemsidan. Ansökan kommer också att länkas från Facebook och Instagram. Mail 

som går ut till våra medlemmar kommer att i fortsättningen även att gå ut till 

styrelsen för kännedom 

8. Beslut: Styrelsen godkänner Social ekonomi Sjuhärad och Ekumenia kyrka som 

medlem i HSSL Sjuhärad  

9. Ansökan om aktivitetsbidrag har inkommit från Ekumenia kyrkan. Ansökan 

behandlas fullständigt när ansökan inkommit skriftligt.  

10. Nya medlemmar är Social ekonomi Sjuhärad och Ekumenia kyrka och välkomstmail 

kommer att skickas av Tina. Vi kommer även att ansöka om medlemskap i Social 

ekonomi Sjuhärad. 

11. Nytt medlemskap i SES ( Social ekonomi Sjuhärad) kostnad 100kr/år. Beslutet 

godkändes av styrelsen och Stefan ombesörjer detta.   



12. Rapport från möte med HSSL VG och regionråd Helene Eliasson. Frågan ställdes; Vad 

kan vi göra för Regionen? Vi har kontakten med  bla. Civilsamhället, där vi kan 

förmedla synpunkter från aktiva grupper på landsbygden och ge Regionen en väg in 

till civilsamhället.  

13. Rapport HSSL SYD. Hur ska vi gå vidare med Kjell-Egons förslag om att styrelse 

medlemmar ska erbjudas utbildning i krisberedskap. Hur omfattande utbildning blir 

klargörs när arbetet sätt i verket av Tina.  

14. Planeringsdag hölls i vuxenskolans lokaler i Borås. 11/2 10.00-15.00. Vi bestämde att 

Kicki o Tina ska åka till Rydal och ordna med detaljerna inför Årsmötet 16 mars. Vi 

gick igenom ansökningen för Aktivitetsbidraget till Våra utvecklingsgrupper. Vi gick 

igenom verksamhetsberättelsen och godkände denna inför årsmötet. Vi gick även 

igenom Verksamhetsplanen och plockade ner den för att se vad vi kommer att jobba 

med under 2023. Styrelsen godkände strategin inför årsmötet. Förslag lades fram om 

åka till Häradsbäck i Kronoberg för en kompetensutveckling för styrelsen. I det ingår 

krishantering och krisberedskap. 25-30 sep är det krisberedskap där vi ska deltaga 

med nån form av aktivitet. 2-7 maj landsbygdsveckan i hela Sverige där vi även ska 

deltaga på något sätt. Vi la upp ett schema för styrelsemöten under 2023. Detta 

schema kommer att läggas upp i Dropbox av Tina. 

15. Verksamhetsplan, vår verksamhetsstrategi kommer att gå ut för godkännande efter 

omarbetad version och går vidare till hemsidan och årsmötet. 

16. Kalendarium för 2023. Se punkt 14.  

17. Styrelselista Adresser uppdaterades. Stefan skickar till Tomas och Margareta för 

deras uppgifter.  

18. Vårt Instagramkonto. Sök på Hela sverige ska leva sjuhärad. Och klicka i följer.  

19. Övriga frågor. Steen-Åke visade ett förslag till folder, där vi ska gå in och 

kommentera och återkopplar till honom. Vi vill nominera Sofia Lindgårde, Holsjunga  

till Nord regio ungdomsgrupp. Tina kontaktar henne. 

20. Mötet avslutas 

 

Tina Yngvesson Bengt Andersson  Kicki A-Henrysson 

Ordf.  Justerare   Sekreterare 


